
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER  LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD DEL DIA 28 DE GENER DE 2019

Núm. i classe de sessió: 38 / 2019. Ordinària 

Dia i hora: 28 de GENER de 2019 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

- Designats per Alcaldia

Raúl Galván López

Jorge García Alcalá

- Veïns designats pels grups polítics municipals

Joaquín B. Torres Navarro                        Grup polític PP

Manuel G. Paduraru Ionete                       Grup polític C’s

- Representants de les AV

  Vicente Juan Campos Ruiz   AV Sant Pau

  Jorge Ernesto Porcar   AV Sant Jaume

  José L. Gómez Sánchez   AV Sant Bernat

  Emilio García Solsona   AV Partida Estepar

    Representant d’AMPA  

  Ana Mª Latorre Centelles   AMPA Isidoro Andrés Villarroya 

SECRETÀRIA

Elisabeth Breva Almerich 

1

En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En  cas  de  contindre  aquest  document 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes  es  troben  omeses  o 
substituïdes  per  asteriscos  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal. 



EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

         Manuel Pegueroles Belmonte

         Miguel Á. Guillamón Naches

      

 Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta 
de Districte Sud de data 17 de desembre de 2018

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t - Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, quan són les 20:00 h 
del dia 28 de gener de dos mil dènou, sota la presidència de l'Il·lma. Senyora Patricia 
Puerta  Barberá,  Tinent  d'Alcaldia,  es  reuneixen  les  senyores  i  els  senyors  dalt 
assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Sud, amb 
la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència per  la  presidència,  es  procedeix  a  iniciar  la 
sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1r  -  APROVACIÓ, SI  ÉS  PROCEDENT,  DE  L’ACTA CORRESPONENT  A LA 
SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 17 DE DESEMBRE 
DE 2018

Com que no existeixen objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, 
celebrada el dia 17 de desembre de 2019, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2n - INFORME DE LA PRESIDENTA 

Respecte a la sol·licitud de l'AV Sant Jaume per a netejar la séquia de Santa Teresa, 
des  del  Departament  d'Infraestructures  ens informen que  ja  s'ha  avisat  la  Policia  Local 
perquè indicara al propietari que ha de retirar la poda, ja que està en un camí particular 
tancat amb cadena i al qual els serveis municipals no tenen accés. Respecte al fem, es 
posa en coneixement de l'empresa perquè procedisca a retirar-lo.
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Pel que fa a la sol·licitud de l'AV Sant Bernat en què es demana replantar rosers i 
podar arbres secs, s’informa que els arbres s'han replantat i que la resta de les plantacions 
es preveuen per a aquest hivern.

L’AV Partida Estepar va sol·licitar arreglaments al camí Pi Gros amb el c/ Montiel i 
que, quan l’asfalten, revisen els embornals perquè hi ha problemes amb l'aigua de pluja. Els 
tècnics informen que passen l’avís a l'empresa encarregada del servei.

L’AV Sant Pau va sol·licitar netejar herbes des de la rotonda de Santa Teresa fins a la 
rotonda de Pi  Gros.  Informen des del  Departament  d'Infraestructures que ja  han avisat 
l'empresa de manteniment de jardineria. 

Respecte a la sol·licitud del canvi d'ubicació del contenidor del c/ Toga i la neteja, ja 
que s’hi tiren pells i restes d'animals de l'escorxador, aquest s’hauria de traslladar al c/ La 
Salzadella. Una vegada passada la visita d'inspecció el 6 de setembre de 2018, el veïnat 
comenta que el fet de tirar restes d'animals va ser una cosa puntual. La ubicació actual del 
contenidor és l'adequada.

Respecte a la petició del Sr. García que al c/ Caragols s'ha de fumigar, ja que hi ha 
una plaga de cucs i bestioles, ens informen que s'ha passat avís a l'empresa adjudicatària 
de plagues, i aquesta empresa informa del següent:

“El dia 9-11-18 es fa un tractament de desinsectació i desratització al clavegueram 
del carrer Caragols. Cal destacar que els tècnics no han observat en la contornada ni cucs 
ni bestioles.

En les proximitats del carrer hi ha un solar abandonat ple de mala herba i l'antic Parc 
Central d’FCC fora d'ús. Per a evitar les plagues d'insectes, es recomana prendre mesures 
higienicosanitàries en aquest solar i portar un control de plagues dins del Parc”.

3r - DESPATX EXTRAORDINARI

Com  que  no  existeix  cap  assumpte  de  despatx  extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l'ordre del dia.

      

           4t - PRECS I PREGUNTES

AV SANT PAU

El Sr. Campos sol·licita la poda de les moreres de la plaça de la Mare de Déu, a la  
ctra. Almassora, enfront del súper Melero.

També sol·licita senyals d'aparcament amb canvi de mes al carrer Bejís del Grup La 
Unió.
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Comenta que és necessari  un contenidor  a l'entrada del  carrer  Infants,  ja  que el 
veïnat del Grup Perpetu Socors ha d'eixir fins a la rotonda de la carretera d'Almassora, on 
està ubicat. 

AV SANT JAUME

El Sr. Ernesto comenta que al c/ Riu Genil, al CEIP Armelles, en un dels costats del 
col·legi no hi ha vorera, i açò és un perill per als xiquets del col·legi. Sol·liciten que es revise 
la zona i que se solucione el problema.

Informa que, a l'encreuament Músic Pascual Asencio amb Gran Via, el jardí que està 
situat enfront del pavelló s'hauria de retallar per a millorar l'accessibilitat, ja que al final es 
menja la vorera i el carril bici.

Vol reclamar algunes de les peticions que encara no s'han realitzat:

- Poda dels arbres del Grup Roquetes, ja que estan podrits, i s’haurien de sanejar i 
reposar.

- Posar pedra compactada als escocells dels arbres que hi ha a l'entrada del centre 
cívic.

- Sol·licitar un contenidor d'oli reciclat.

-  Hi  romanen  els  pals  de  Telefónica  de  l'entrada  al  barri  que  estan  caient.  La 
presidenta informa que és Telefónica qui els ha de llevar. No obstant això, açò es reclamarà.

- Cendrer/paperera per a l'entrada del centre cívic.

- Posar una tanca al parc infantil per a evitar l'entrada d'animals, així com llevar la 
graveta i posar cautxú.

- Vitrines a l'entrada del barri i del centre cívic per a posar-hi avisos.

- Armaris per al centre cívic.

Pregunten per la reunió amb el Sr. Toledo i la presidenta informa que s'ha parlat amb 
ell i ho té en compte, però que de moment no se’n sap res.

AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. García comunica que al carrer Forcall hi ha dos pals d'una obra antiga que 
s'haurien de retirar, ja que estan al mig de la vorera.

Al carrer Caragols les moreres segueixen sense podar-se.

Al carrer Regajo, contra la ITV, reclamen una vegada més senyalització al sòl, ratlla 
groga i prohibit aparcar perquè no fan cas de la senyalització vertical.

Sol·liciten la neteja del carril bici, ja que està molt brut.
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A l'avinguda de València, contra el contenidor de Cointra, hi ha un arbre molt gran i 
s’hauria de comprovar si està en condicions. Caldria podar-lo o sanejar-lo o, en el cas que 
estiguera podrit, s'hauria de llevar perquè és un risc per als vehicles.

Al camí Sequiota hi ha un tràiler que ix d'un magatzem i es dirigeix cap al Grup Sant 
Andreu per direcció prohibida, cap a les 16:00 h.

AV SANT BERNAT

El  Sr.  Gómez sol·licita  que es  trasllade  la  petició  perquè la  CV-18 se cedisca  a 
l'Ajuntament.

A l'Estepar,  a l’encreuament del c/  Herbés amb la Gran Via, s’hauria de retirar el 
monticle de terra perquè lleva visibilitat.

A la rotonda de la Ciutat del Transport, des que s'ha instal·lat el semàfor a la CV-17, 
es fan moltes cues i es bloqueja la carretera, així que s'hauria de pintar de groc perquè els 
cotxes no bloquejaren el pas en la rotonda.

Sol·liciten un pas de vianants d'obra elevat al camí Pi Gros (entre Seur i Bort), ja que 
els vehicles passen a gran velocitat i fan molt de soroll.

El  Sr.  Gómez  comenta  que  ha  observat  una  màquina  de  neteja  amb  corrons 
aparcada al camí de Sant Bernat i  pregunta si hi ha la possibilitat  que passe pel grup a 
netejar.

Sol·liciten un fanal al cantó del c/ Vallat  amb el c/ Navaixes per a evitar que tiren 
runes de nit.

Reclamen la petició de llums a la Seu, així com el canvi a la tecnologia LED.

Al parc Rosselló hi ha un problema amb les arrels dels arbres i s’hi hauria d'actuar de 
forma global (ciment roig).

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Informen que els han comunicat que les goteres se solucionaran a l'estiu quan estiga 
el col·legi tancat.

Respecte a les fonts que van sol·licitar, únicament n’han substituït una de totes les 
que hi ha i, a més, és massa alta per als xiquets.

I quan són les 20:40 de la data indicada en l'encapçalament, com que no hi ha més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa com a secretària done fe i,  
perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt  amb la presidenta del Consell 
Municipal de Districte Sud.
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